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Aanwezig: minister-president Lubbers (pt.1, 3c ged. en 
3d t/m 11) en de ministers Van Aardenne 
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Braks, Brinkman, Van den Broek, Deetman, 
De Koning, Korthals Altes, Rietkerk, Ruding, 
De Ruiter en Smit (Afwezig zijn de ministers 
Schoo en Winsemius) 

.'Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Bolkestein (pt.3c), Brokx, Van Eekelen 
(pt.3b en 3c), Kappeyne van de Coppello 
(pt.llc) en Korte (pt.5 en 8) 

Secretaris : mr.J.H.Kist 
Adjunct-secretarissen: mevr.drs.G.A.Hofenk 

(pt.1 t/m 7, 9, 10, 
11b, lid en lig) 
mr.P.CA.Hulst (pt.8, 
11a, 11c, 11e en llf) 

Hoofddirecteur RVD : mr.M.J.D.van der Voet 

1 a. Notulen van de vergadering van 11 januari 1985 
(nr.11176 en 11176c) 

De notulen worden vastgesteld na de 
wijzigingen opgenomen in bijlage I. 

1 b* Notulen van de vergadering van 25 januari 1985 
(nr.11194 en 11194b) 

De notulen worden vastgesteld na de 
wijzigingen opgenomen in bijlage II. 
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systeem van betalen van voorschotten. Hij is dan 
ook tegen het nogmaals kiezen van deze 
financieringsvorm als er in 1985 wederom sprake 
zou zijn van een tekort aan EG-middelen. Er doet 
zich immers bij de terugbetaling van de 
voorschotten het probleem voor dat deze terug
betaling alleen kan worden gefinancierd uit wat 
de lidstaten dan zullen bijdragen aan de EG-kas. 
Er vindt als het ware een verrekening binnen de 
eigen bijdrage plaats. Het lijkt hem dan ook in 
het algemeen beter maar niet om een terugbetaling 
van de voorschotten te verzoeken. Dit zou ook met 
betrekking tot het probleem van de Britse 
bijdrage gemakkelijker zijn, omdat er immers ook 
bij de terugbetaling sprake zal zijn van een 
scheeftrekking ten nadele van het Verenigd 
Koninkrijk. De door hem nu naar voren gebrachte 
ideeën moeten overigens nog verder worden 
uitgewerkt. Tot slot onderschrijft hij het door 
minister Ruding genoemde punt. 

De raad aanvaardt op voorstel van de 
vice-minister-president het voorstel met dien 
verstande dat de tekst nog zal worden aangepast 
op het punt van het nog niet betaald zijn van de 
bijdrage door België. 

c. Conclusies van de coördinatiecommissie 
dd. 26 februari 1985 (Brief van de staats
secretaris van Buitenlandse Zaken 
dd. 26 februari 1985, nr.52303, met bijlagen) 

Staatssecretaris Van Eekelen deelt mee 
dat alleen nog punt 1.1, sub a (Voorbereiding 
milieuraad dd. 7 maart 1985, maatregelen ter 
bestrijding van verontreiniging door 
automobielen: a. motorvoertuigenemissies) voor 
wat betreft de invulling van de categorieën 
motorvoertuigen nader moet worden besproken. 
Minister Winsemius heeft ten aanzien van deze 
kwestie namelijk grote activiteit ontwikkeld, 
waarbij hij heeft getracht de verschillende 
belangen in deze te overbruggen. De vaststelling 
van de kleinste en de tussencategorie motor
voertuigen waarop verschillende milieubepalingen 
van toepassing zullen worden verklaard, vormt de 
grootste moeilijkheid. De bovengrens van de 
kleinste categorie zou beneden 1100 cc, danwel 
1400 cc kunnen worden gesteld. Vanuit milieu
belang verdient het de voorkeur de categorie 
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kleine auto's, waarvoor minder stringente normen 
dan voor middelgrote auto's zullen gelden, zo 
beperkt mogelijk te houden. Volvo produceert 
echter auto's van 1395 cc, die reeds voldoen aan 
de strengere milieuvoorwaarden van de categorie 
middelgrote auto's. Volvo wenst om die reden dat 
ook andere, concurrerende, type auto's met 
vergelijkbare cylinderinhoud aan de strenge 
normen moeten voldoen, omdat Volvo anders zou 
kunnen worden gedwongen voor de Europese markt en 
de VS-markt twee verschillende produktielijnen op 
te zetten. Spreker hecht in deze zaak echter met 
name belang aan het oordeel van Economische Zaken. 

De vice-minister-president zegt dat in 
deze kwestie het economische en het milieubelang 
parallel lopen. Een bovengrens van 1100 cc bij 
kleine voertuigen is vanuit beide gezichtspunten 
het meest gewenst. 

Staatssecretaris Brokx zegt dat 
minister Winsemius onder andere over deze 
problematiek vandaag overleg zal voeren met zijn 
Britse collega. Dit heeft hij reeds eerder gedaan 
met zijn Italiaanse ambtgenoot. Uit het oogpunt 
van milieubeleid is het ook aanvaardbaar de 
bovengrens van de kleinste categorie hoger dan op 
1100 cc, op bijv. 1200 cc of i300 cc vast te 
stellen. Het Verenigd Koninkrijk en Frankrijk 
zijn daarnaast alleen bereid tot een compromis 
als de ondergrens van de middenklasse niet op 
1400 cc wordt gesteld. Spreker verwacht overigens 
dat dit weekeinde terzake meer informatie zal 
loskomen. Het argument dat Volvo mogelijk twee 
verschillende produktielijnen zou moeten 
opzetten, wordt niet sterk geacht. In deze 
Volvo's zit immers een Franse motor van 1395 cc. 
Hij stelt ten slotte voor de conclusies van de 
coördinatiecommissie op dit punt te aanvaarden. 

Minister Van Aardenne zegt dat Volvo 
een milieuvriendelijke auto van 1395 cc 
produceert, met het oog op introductie op de 
VS-markt. Als voor de EG de bovengrens voor de 

L 4 categorie kleine voertuigen op 1$00 cc wordt 
gesteld, behoeven deze auto's minder milieu
vriendelijk te zijn dan de Volvo van 1395 cc 
reeds is. Dientengevolge zullen deze auto's 
goedkoper zijn, waardoor de concurrentiepositie 
van Volvo zal worden verzwakt. Voor de 
vaststelling van de bovengrens bestaat dus een 
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reikwijdte van 1100 cc tot 1400 cc. Een 
vaststelling op 1100 cc is vanuit milieu-oogpunt 
altijd beter, maar er bestaat terzake wel enige 

h ktfc m o t i m u m b e l e i d s r u i m t e . Het lijkt hem echter niet juist v^e-
iMOoec tornen aan het maximum van 1400 cc.i Dit zou 

cuxrv te immers zowel voor Volvo als voor de economie van 
ons land slecht zijn. Het zou goed zijn als de 
lidstaten tot een compromis van 1250 cc zouden 
kunnen komen. 

Staatssecretaris Brokx zegt toe 
minister Winsemius te informeren over de 
opvattingen van minister Van Aardenne. Zo 
mogelijk kan deze dan nog met minister 
Van Aardenne contact opnemen. 

Staatssecretaris Bolkestein merkt op 
dat staatssecretaris Van Zeil naar aanleiding van 
punt 1.2 (drankverpakkingen) de voorkeur geeft 
aan het compromisvoorstel van het 
voorzitterschap, mits dit niet leidt tot 
verzwaring van de afvalproblematiek. 

De raad aanvaardt op voorstel van de 
minister-president de conclusies met de volgende 
aantekeningen: 
a. Ad punt 1.1 (Voorbereiding milieuraad 

dd. 7 maart 1985, maatregelen ter bestrijding 
van verontreiniging door automobielen), sub a 
(motorvoertuigenemissies): Staatssecretaris 
Brokx zal de opmerkingen van minister 
Van Aardenne met betrekking tot de 
vaststelling van de categorieën middelgrote 
auto's en kleine voertuigen aan minister 
Winsemius voorleggen. Indien nodig, zal deze 
terzake nog contact opnemen met minister 
Van Aardenne. 

b. Ad punt 1.2 (Drankverpakkingen): De raad geeft 
er de voorkeur aan het compromisvoorstel van 
het voorzitterschap te volgen, mits dit niet 
leidt tot verzwaring van de afvalproblematiek. 

3 d. Toetreding Spanje en Portugal tot de EG (Zie 
notulen m.r. 1 februari 1985, punt 3e) 

Minister Van den Broek antwoordt op een 
vraag van minister Braks dat er nog geen 
vorderingen zijn gemaakt bij het dossier 
toetredingsonderhandelingen met Spanje en 
Portugal. 


